
Proces-verbal
Încheiat În sedinta de dezbatere publica organizata de Directia
Asistenta Tehnica si Juridica a Consiliului General al Municipiului
Bucuresti, in temeiul Legii 52/2003 În data de 10 decembrie 2007,
orele 10,00

Sedinta a avut loc la sediul Primariei Municipiului Bucuresti din B
dul. Regina Elisabeta nr.47, sector 5 ,etaj II, camera 253, , la care au fost
invitati sa participe: Oprisan Ion - Consilier General - Secretarul
Comisiei de Urbanism si Amenajarea Teritoriului, Manea Victor - Directia
de Urbanism si Amenajarea Teritorilui, Axante Raluca - Beneficiar PUl,
Georgescu Cristina - Beneficiar PUZ, Sava Andrei - Beneficiar PUl,
Regneala Horatiu - Beneficiar PUZ, Nicolenco Horatiu '- Semnatar
sesizare, Nicolenco Lenuta - Semnatar sesizare, Iliescu Razvan 
Arhitect URBANEFECT

Sedinta a fost deschisa de domnul Victor Manea.

Domnul Victor Manea
Vorbim de o propunere de Plan Urbanistic Zonal .

Domnul Nicolenco Horatiu
Acesta este un plan vechi neactualizat, deci nu coincide cu realitatea.

Domnul Victor Manea
Aveti un plan?

Domnul Nicolenco Horatiu
Nu pentru ca un astfel de plan ar trebui' facut de catre serviciul de
cadastru, nu pot sa-I fac eu de, nu are nici o valoare daca îl fac eu de
mâna.

/

Domnul Victor Manea

Nu se poate face o actualizare de cadastru pentru un imobil, stiti ca este
un program foarte scump si municipalitatea ÎI are de la anul. Dar aceasta
este alta problema. Deci discutam de o propunere de PUl pe o situatie
existenta Într-o zona protejata. Eu as vrea, În discutie, sa nu facem
referire nici la beneficiari, pentru ca nu ne intereseaza, mai ales pe noi la
urbanism nu ne-a interesat niciodata cine este beneficiarul, discutam
numai din punct de vedere al Regulamentului de Urbanism.
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Deci situatia actuala: este un imobil În zona protejata, unde este
reglementata cu un POT de 50%, cu un CUT de 2% si cu un Hmax de 13
m, asa ne da PUZ-ul zonei protejate, acesta este regulamentul zonei.
Un anumit beneficiar a venit cu o propunere de PUZ si a cerut o marire de
CUT de la 2% la 2,5%, POT-ul ramâne acelasi de 50%, si Hmax se
mareste cu 4 m, deci cu Înca un nivel. Aceasta a fost propunerea. A intrat
În Comisia Tehnica, s-au facut anumite modificari, În final s-a ajuns la o
solutie cu un CUT de 2,5% si un regim de Înaltime de P+3 cu 4 retras.
Aceasta a fost solutia.

Domnul Oprisan Ion
Pentru 3 avea din start conform PUG?

Domnul Victor Manea

Nu conform Planului Urbanistic General si Zonei Protejate.

Domnul Oprisan Ion
E În regula.

Domnul Victor Manea
_______ .....0....-,

Ulterior au adus si avizele pe care le solicitam noi conform prevederilor
legale: mediul a fost de acord, Ministerul Dezvoltarii Lucra'rilor Publice si
Locuintei a fost de acord cu coeficientii, Comisia de Circulatie din cadrul
Primariei Municipiului Bucuresti a fost de acord cu propunerea din zona.
Toate avizele le-au avut pozitive. Noi nu am avut ce face decât a Înainta
pentru aprobare În Consiliu, pentru ca lucrarea din punct de vedere tehnic
contine tot ce prevede leg~a. Între timp au aparut domnii, eu acum Îi
cunosc: Nicolenco, care reclam,a faptul ca imobilul În cauza, care este
propus de P+3 cu 4 retras le ia lumina dânsilor.
Noi la propunere În Comisia Tehnica de Urbanism avem si un studiu de
lumina, pe care l-a prezentat arhitectul În comisie, de unde reiese clar ca
nu are nici o legatur~. Facem abstractie, noi nu aveam ce face În acest
caz si la memoriile~dânsilor am trimis inspectia la fata locului; ca noi nu
avem În fisa postului, nu intra În atributiile noastre la urbanism. Inspectia
s-a dus la fata locului si mi-a raspuns ca nu are ce sa vada acolo, ca
oamenii înca nu au început sa construiasca, deci este o reclamatie pe un
viitor. Dânsii probabil au o imaginatie, când se va înalta imobilulle va lua
lumina.

Din planul cadastral pe care îl avem noi dânsii respecta toate distantele
impuse cred ca si de Regulamentul European, nu numai de Regulamentul
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de Urbanism. Ce sa fac eu în situatia asta, am avizele, omul ma poate da
în judecata sa-mi ceara daune ca nu promovez mai departe. Dânsii nu au
reclamatie, nu stiu daca la Consiliu a facut în dezbatere publica
reclamatie, sesizare. Deci acum ne-am blocat ca avem sesizare pe
dezbatere publica, chiar nu mai putem promova, noi la urbanism trebuia
sa promovam obligatoriu proiectul de hotarâre.
Problema se pune în felul urmator: arhitectul care a facut lucrarea a venit
la noi în audienta sa se intereseze de lucrare si i-am explicat ca am trimis
inspectia la fata locului si ne-a spus ca domnii de la 15C, care chiar
reclama, au niste balcoane sau niste terase facute fara autorizatie de
constructie. Avem autorizatia la ele?

Domnul Nicolenco Horatiu
Evident.

Domnul Victor Manea
Daca ne aratati autorizatia este în regula.

Domnul Nicolenco Horatiu

Dumneav<?astratrebuia sa o aveti pentru ca dumneavoastra faceti parte
din administratia locala, sunt depuse si sunt acolo, nu trebuie sa vin eu sa
va arat .

Domnul Victor Manea
Stati un pic ca sa ne întelegem ca noi nu am venit aici ca sa cream un
conflict, discutam amiabil. Stim cu ce se ocupa Primaria Capitalei? Deci
primaria Capitalei da autorizatii pe monumente. ,

Domnul Oprisan Ion
Primaria Capitalei nu da autorizatii de constructie iar eu va rog frumos
fara acuze ca nu am venit sa ne acuzam unii pe altii, am venit sa
rezolvam o problema"

Domnul Nicolenco Horatiu
Tocmai de aceea, deci eu nu apelez la imaginatia dânsului ca sa-si
imagineze o autorizatie de constructie .... exista o astfel de autorizatie
pentru ca pâna acum as fi avut multe alte mari probleme .....
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DomITulVictor Manea
Inapectia sa se duca înapoi la fata locului sa arate autorizatii le de
constructie.

Doamna Nicolenco Lenuta
Dar casa este intabulata.

Domnul Victor Manea
Nu are nici o legatura intabularea.

Domnul Oprisan Ion
Intabularea nu are nici o legatura cu autorizatia de constructie.

Domnul Nicolenco Horatiu
În primul rând acesta din punctul meu de vedere este un fals atâta timp
cât nu este actualizat, o fi el stampilat si asa mai departe, dar ca sa aiba o
valoare acum, astazi, la data de .....,

Domnul Oprisan Ion
Dar noi nu disctam de constructia dumneavoastra, nici nu ne intereseaza,, .
în momentul de fata .. ,

Domnul Nicolenco Horatiu
Doar ca sa va puteti imagina de aici pâna aici nu au cum sa fie 20 de
metri nici în imaginatia domnului lipseste o constructie care nu apare si
care totusi are o relevanta principala în discutia de fata.

DomnulOprisanlon
P+?

Domnul Nicolenco Horatiu
P+1+M

DomnulOprisan Ion
P+2

Domnul Nicolenco Horatiu
P+2, iar metrii care ramân între constructii, între aceasta pe care o vedeti
aici si edificabilul de la 15C probabil ca se duc la maxim 6 metri, adica 4
metri la mine si înca si înca 1,90 .
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Domnul Oprisan Ion
Deci eu ma opresc În momentul de fata la aceasta discutie iar eu nu va
spun decât urmatorul lucru: dânsi confrom Planului General de Urbanism
si Zonei Protejate au În momentul de fata posibilitatea sa-si faca un P+3,
deci asta este este aprobat, este legiferat. Din punctul meu de vedere nu
poate sa-i opreasca nimeni sa faca P+3, deci dumneavoastra nu faceti În
momentul de fata o dicutie decât pentru etajul 4 care este retras. Si În
momentul În care etajul 4 este retras, eu nu va spun decât urmatorul lucru
ca daca dânsii construiesc În, momentul acesta un bloc, va rog sa ma
ascultati foarte bine dânsi au legea de partea dânsilor P+3 nu avem nici
un fel de problema, iar eu unu Încerc sa va explic dumneavoastra
anumite lucruri si vi le explic Într-un mod tehnic fara nici un fel de
probleme. P+3 cu sarpanta se duce peste cota care va dat-o
dumneavoastra, peste P+4, daca afce P+3, cu 4 retras si ÎI face cu terasa
nu ajunge la înaltimea P+3 cu sarpanta si eu va explic clar ca nu ajunge,
pentru ca la o astfel de latime de bloc. Va rog sa-mi spuneti si mie cota,
cam ce latime are? Când se da cota se da cota la, cum se spune, la
sageac, nu se da cota la înaltime, deci legea nu prevede cota la înaltime.
Deci eu va spun fara nici un fel de problema luati legea si veti vedea. La o
latime de bloc în momentul de fata care are 8 metri si 10, la 45 de grade,
mergând În momentul de fata ma duc exact 4 metrii cât spuneti
dumneavoastra, daca merg la 45 de grade. Dar eu pot sa ma duc, ca nu
ma opreste legea, la 60 de grade si pot sa ma duc cu 6 metri. Din punctul
meu de vedere cred ca ar trebui sa întelegeti astectul acesta. Deci
deocamdata Consiliul General nu este în postura de a fi implicat, nu s-a
votat în Consiliul General deci nu este implicat, dar eu va spun avantajele
dumneavoastra si dezavantajele. Deci avantajul este sa-I lasati cu P+3 cu
4 retras si cu conditia sa aiba terasa cedât sa intrati întrun conflict major
în care dânsul poate sa-si faca o sarpanta la 60 de grade si intrati într-un
conflict si sunteti vecini si acesta va exista pe întreaga durata a existentei
dumneavoastra si a copiilor. Din punctul meu de vedere solutia cea mai
buna este sa acceptati P+3 cu 4 retras.

Domnul Nicolenco Horatiu
Nu este vorba numai de înaltime si banuiesc ca nu sunt nici dânsii atât de
irationali încât sa arunce materiale inutil într-o sarpanta.

Domnul Oprisan Ion
Omul la necaz poate face lucruri irationale.
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Doamna Nicolenco Lenuta
Eu la casa am doua ferestre prin care ma luminez si daca dânsii vin si Îsi
pun În acest loc constructia .

Domnul Qprisan Ion
Deci noi nu putem sa-i oprim sa construiasca pentru ca din punctul meu
de vedere decât daca dumneavoastra Îi despagubiti cu valoarea
terenului.

Doamna Nicolenco Lenuta
Nu cunosc În amanunt legile: exista vreo reglementare referitor la subsol,
dânsii doresc sa-si faca subsol pâna În hotar.

.Domnul Qprisan Ion
Din toate punctele de vedere pe terenul dânsilor pot sa faca subsol cât
vor.

Doamna Nicolenco Lenuta
Pâna la hotar?

Domnul QprÎsan Ion
Subsol total cu conditia sa faca o Înverzire a zonei care ramâne. Au chiar
o obligatie pentru ca la numarul de apartamente pe care le vor construi
acolo trebuie sa aiba integral numarul de locuri de parcare conform
Hotarârii Consiliului General pentru ca daca nu au numarul de locuri de
parcare sunt obligati sa plateasca câte 10.000 de euro pentru fiecare loc
de parcare neexecutat.

Domnul Nicolenco Horatiu
Problema este si accesul pentru ca dupa cum se vede acolo este o ulita
Îngusta de maxim 5 metrii.

Domnul Qprisan Ion
Accesul este si pentu dumneavoastra si pentru dânsii ca daca Îsi face un
P+1. Deci daca Îsi face o firma acolo cu P+1 si aduce 20 de masini la
firma cu 20 de angajati e mai inconvenient. Daca parcheaza În subsol
dumneavoastra, din punctul meu de vdere, aveti un mare avantaj.
Consiliul General chiar pune ca majoritatea locurilor de parcare sa nu fie
pe strada ci ele sa fie În incinta, asa suna hotarârea Consiliului General.
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În momentul de fata dânsii pot sa-si retraga PUZ-ul fara nici un fel de
problema pentru ca autorizatie de P+3 iau fara probleme de la sector
pentru ca este chiar obligatia sectorului sa dea autorizatia, partea cea mai
importanta este etajul 4, pentru ca În momentul de fata despre alt lucur nu
vorbim, discutam numai de etajul 4, nici nu am dreptul sa discut despre
altceva este deja legiferat.

Domnul Victor Manea
Domnul consilier dicutam de un etaj 4 care totusi nu este o constructie
ridicata ilegal, au parcurs un traseu, au venit cu un PUZ În Comisia de
Urbanism cei 7 arhitecti care sunt În Comisie au fost de acord cu solutia
asta.

Domnul Oprisan Ion
Domnul Victor eu sunt de acord cu chestia asta.

Domnul Sava Andrei
,

Uitati-va putin despre ce vorbesc ca si constructie În zona protejata, atât
doar ca sa vedeti cladirea, În rest noi nu mai spunem absolut nimic.

Doamna Axante Raluca
Iar noi avem avizul de la Culte cu fatada.

Domnul Oprisan Ion
Nici nu vreau sa stiu nu este treaba mea, este treaba altei directii din'
Primaria Municipiului Bucuresti, nu este treaba consilierilor, de

.constructiile ilegale vorbeste altcineva nu vorbesc eu si nici nu vreau si pe
dumneavoastra va rog sa nu vorbiti de lucrul aasta ca nu a~e nici un rost.
E nu fac decât sa transmit Consiliului General ca pe acest PUZ eu nu pot
opri votul Consiliului General având În vedere ca are avize de mediu si
toate avizele, pe care oamenii au analizat.

, Domnul Nicolenco Horatiu
Nu stiu cum au date avizele fara sa tina cont de o situatie .....

Domnul Oprisan Ion
Nu este problema mea, problema mea este sa am la dosar aceste avize,
sa se construiasca legal, În rest nu ma intereseaza nici ca ati construit
dumneavoastra ilegal, nici ca dânsii În momentul de fata vor sa
construiasca legal. Pe mine nu ma intereseaza decât sa coasteti care
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este legiferarea în zona care înseamna P+3 si acoperis pe care dânsii pot
sa-I faca terasa sau sarpanta, este la latitudinea dânsilor, noi nu putem
impune absolut nimic, iar mai departe înseamna aprobare, iar eu lucru
acesta o sa-I spun În Consiliul General, a Înca unui nivel care Înseamna
fix 4 metrii, nu înseamna 6. În aceste conditii dumneavoastra alegeti,
Consiliul General va vota, probabil ca anuntândui ca exista o divergenta,
Consiliu General va vota, sau nu va vota, nu pot eu sa spun punctul de
vedere În momentul acesta. Dar de obicei, având În vedere o serie
întreaga de inconveniente, eu va mai anunt pe dumneavoastra ceva,
Consiliul General nu a votat un PUZ ilegal si totusi este obligat sa
plateasca 17 mii euro pentru Parcul Bordei, eu va garantez ca va vota,
mai ales ca v-am spus este În avantajul dumneavoastra. Nu credeti, hai
sa va explic mai departe ca eu am vrut sa va arat avantajul, fac o
sarpanta asa cum am zis, la 6 metrii Înaltime, am acest drept,' dânsii nu
eu, si peste un an cer mansardarea si obtin exact mai mult decât le da
PUZ-ul În momentul de fata.

Doamna Nicolenco Lenuta
Si care este avantajul meu?

Domnul Oprisan Ion
Dânsii în momentul în care obtin, peste un an mansardarea, va garantez .
ca au o suprafata mai mare decât cea existenta

Domnul Nicolenco Horatiu
Pe mine nu ma intereseaza sa fie dânsii în dezavantaj, pe mine ma
intereseaza eu sa fiu protejat.

Domnul Oprisan Ion
În ce sens? Legea trebuia constestata Înainte, deci P+3 si sarpanta,
exista o lege.

,
Domnul NicolencoHoratiu
Asolut aberante si stupide, nu se tine cont ca nu poti sa amplasezi
conform unei chestii generale, oriunde netinând cont de ce se Întâmpla În
micro, acolo În zona respectiva. Acolo sunt niste retele, care În momentul
În care o sa intre tot felul de camioane si de cisterne.
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Doamna Nicolenco Lenuta
Da le platesc, da daca se strica vor ridica din umeri si o sa souna nu e
treaba noastra.

Domnul Oprisan Ion
Noi nu putem opri constructiile în Bucuresti, noi trebuie sa tratam pe toata
lumea la fel. În momentul de fata dânsii au un teren si sa îl tina gol, eu nu
le pot impune acest lucru.

Doamna Nicolenco Lenuta
Da cine a spus lucru acesta.

Domnul Nicolenco Horatiu
Haideti sa nu imi puneti vorbe În gura pe care nu le-am spus, eu nu asta
am sustinut acest lucru.

Domnul Oprisan Ion
Daca construieste un P+2, sau P+1 si mansarda tot atâtea camioane
intra.

Domnul Nicolenco Horatiu
Eu când am construit nici nu am avut voie sa bag camioane.

Domnul Oprisan Ion
Probabil ca nici dânsii nu vor baga camioane, nu aveti dumneavoastra de
unde sa stiti. Eu nu îi pot opri sa construiasca P+3.

Domnul Nicolenco Horatiu
P+3, dar mie si asa mi se pare .... , netinând cont de ce se Întâmpla ....

Domnul Oprisan Ion,
Uitati-va în Palm,jl Urbanistic General, care a fost analizat de .o serie
întreaga de arhitecti, iar zona daca îi permite sa faca P+3. Eu din punctul
meu de vedere nu îi pot opri. Probabil Consiliul General nu va vota PUZ
ul, însa dânsii fara nici un fel de problema au toate sansele sa faca mai
mult decât este, facând sarpanta înalta fara nici un fel de problema. Daca
nu era P+3, asa cum îmi spune domnul arhitect de la Urbanism, eu nu
faceam întreaga teorie, daca era P+2 nu mai aveam ce discuta, si
veneam sa va spun sa ajungeti cumva la o întelegere.
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Domnul Reqneala Horatiu
Nu cere-am P+4, daca era P+2. Si puteti fi sigur ca daca nu se aproba
facem sarpanta.

Domnul Oprisan Ion
Daca PUZ-ul are toate avizele, el poate intra fara nici un fel de problema,
pentru ca aprobarea PUZ-ului cu terasa este în favoarea dânsilor. Deci
concluzia este ca poate intra în dicutia Consiliului. Daca va fi votat cu
acest 4 retras, cred ca este în avantajul dumneavoastra, daca nu va fi
votat, eu voi informa Consiliul, dânsi nu au decât posibilitatea, se duce la
sector tot pe 500/0, P+3, fara nici un fel de problema, se duc la sector
depun documentatie pentru certificat de urbanism, autorizatie de
constructie ..
Care este retragerea? Cât este retras etajul 4?

Domnuilliescu Razvan

Un metru cinzeci într-o parte si cam 5 metrii în cealalta parte.

Domnul Nicol.enco Horatiu
Si acest patru dumneavoastra îl considerati un. etaj sau 2? Acesta e
parterul, sunteti de acord?

Domnul Oprisan Ion
Da.

Domnul Nicolenco Horatiu
Subsol, parter, 1, 2,3 si 4 care este cât 2 etaje.

Domnul Oprisan Ion
Pentru camera liftului dânsi sunt obligati sa faca cladirea mai înalta

Domnul Nicolenco Horatiu
Camera liftului este una ... , aici este un etaj întreg. Acela nu este 4, cu tot
respectul cuvenit, înaltimea este dubla, iar camera liftului.

Domnul Oprisan Ion
Am 4 metrii la etajul patru.
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Doamna Nicolenco Lenuta
Dar de ce sa faca etajul 4 de 4 metrii?

Domnul Oprisan Ion
Nu stiu pe unde este facuta sectiunea nu ma pot pronunta.

Domnul Nicolenco Horatiu
Aici etajul 4 are cât 2 etaje.

Domnul Oprisan Ion
Nu are cum sa fie cât 2 etaje, un etaj curent este 2,80, pe cotele astea se
lucreaza, nu pe alte cote.

Domnul Nicolenco Horatiu
Îmi dati si mie o rigla va' rog, aceasta a fost desenata de un arhitect. 4,20
metrii + 1,88, 6 metrii, deci etajul 4 are 6 metrii.

Domnul Oprisan Ion
Nu are 6 metrii.

Domnul Nicolenco Horatiu
Are 5,88, ma scuzati, scrie foarte clar. Este absolut evident ca retragere
este de 1,5 metrii sau 2 cât este aici.

Domnul Oprisan Ion
1,5 metrii nu este retragerea vis-a-vis de dumneavoastra, aici este 5
metrii, uitati cota.

Domnul Nicolenco Horatiu
Din punctul meu de vedre acest plan este fals, atâta timp cât nu este
actualizat, doar realitatea este cea adevarata.

Domnul Oprisan Ion
Actualizarea planului nu este obligatorie.

Domnul Nicolenco Horatiu
Trebuia sa faca cadastru. Dânsii pentru autorizatia de constructie trebuie
sa faca cadastru, este conform legii.
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Domnul Oprisan Ion
Sa faca cadastru pentru dânsii, nu pentru dumneavoastra.

Domnul Nicolenco Horatiu
Pai nu pentru mine, sigur ca da.

Domnul Oprisan Ion
Sa va deseneze casa dumneavoastra, nu.

Domnul Nicolenco Horatiu
Ba da sa prezinte vecinatatile.

Domnul Oprisan Ion
În cadastru, nu, numai limita de proprietate.
Din punctul meu de vedere voi prezenta Consiliului General ca a fost o
divergenta, voi expune cum v-am expus dumneavoastra punctul de
vedere al meu, care este corect, poate sa construiasca P+3 si P+4, P+3
poate sa faca cu sarpanta, P+4 îl face prin obligatie cu terasa.

Domnul Nicolenco Horatiu
Domnu consilier daca va expuneti punctul de vedere consider ca vi-I
expuneti raportat la situatfa de fata, nu raportat la Municipiul Bucuresti, în
general.

Domnul Oprisan Ion
Nu raportat la situatia de fata dânsii au dreptul sa faca P+3, fara sa vina
la noi. Deci eu am sa spun ca dumneavoastra sugerati Consiliui General

, sa refuze PUZ. Dar nu îi putem opri sa construiasca.

Domnul Nicolenco Horatiu
Eu nu 'am spus asta, deci eu doresc sa se încadreze exact în Planul de
Urbanism General. . "

Domnul Oprisan Ion
Pai vam spus care este încadrarea.

Domnul Nicolenco Horatiu
Da exact, cu 3. Retragerea din punctul meu de vedere este ca SI

inexistenta, nu este retragere, iar orice metru conteza.
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Domnuiiliescu Razvan
Dati-mi voie sa va explic ce înseamna o retragere, în momentul în care se
retrage 1,5 metrii nu o sa vedeti niciodata pentru ca nu se poate percepe
din punct de vedere fizic.

Domnul Nicolenco Horatiu
Pe mine ma intereseaza însorirea.

Domnul Oprisan Ion
Însorirea tot v-o ia.

Doamna Nicolenco Lenuta
Dar ca sa ridici un bloc si sa nu afecteze vecinu, câti metrii trebui?

Domnul Oprisan Ion
Eu vreau sa va spun dumneavoastra ca la doi metrii de hotar poate sa
construiasca.

Domnuilliescu Razvan
Dânsii au venit si le-au aratat dânsilor înainte sa începem proiectul ce vor
sa realizeze.

Domnul Oprisan Ion
Un arhitec realizeaza aranjarea unei cladiri pe un teren conform regulilor
de urbanism ale Municipiului Bucuresti. '
Sa ma întelegeti ca sunteti mai avantajat daca face P+3 cu 4 retras, eu nu
pot sa spun ce va face Consiliul General daca voteaza sau nu, pentru ca
nu stiu, sunt 45 de consilieri generali, unii stiu si altii nici nu vad în spatiu,
pentru ca unii sunt doctorii, altii sunt ingineri, economisti, si nu poti
impune unui economist ca daca face cu terasa si nu face cu sarpanta
parca îs mai frumoase blocurile cu terasa. Si v-am explicat ca nu îi putem
opri sa construia$c~ P+3.

Domnul Nicolenco Horatiu
Eu am înteles si sunt de acord cu acest lucru

Domnu'llIiescu Razvan
Si pe dumneavoastra ce va derajeza, din punct de vedere al însoririi?
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Domnul Nicolenco Horatiu
Am plasamentul îl stiti foarte bine, este perfect nordic, soarele va fi
întotalitate în spatele caestei cladiri care cu cât este mai mare cu atât
însorirea scade si aia e.

Domnuiiliescu Razvan
V-am explicat ca nu va afecteaza, avem si un studiu care o sa va
demonstreze acest lucru. Si daca nu va vedeti lucru acest, o sa vedeti
când se construieste acel P+3 cu mansarda, probabil ca va fi la 18 metrii,
pentru ca mansarda se face mult mai înalta ca sa poti sa locuiesti si
atunci va dati seama ca depaseste 18 metrii.

Domnul Qprisan Ion
La sageac se da înaltimea pentru ca în lege se da înaltimea la sageac din
anumite puncte pentru ca pentru acoperirea unei terase este într-un fel,
pentru acoperire cu sarpanta materialele sunt diferite si nu poate nimeni
sa impuna ce sa puna pe casa tigla, tabla, sindrila si atunci unghiurile de
curgere, ca sa nu se faca inundare sunt diferite ..
Din punctul meu de vedere PUZ-ul poate sa intre în Consiliu având
avizele de la mediu, ce voteza Consiliul nu pot sa spun.

Sef Serviciu
Gabi Florea
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